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Zápis schůze představenstva ze dne 15.11.2022 

  

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Vojtěch Halamka 

Přítomni: Jiří Novotný Místopředseda MP 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG 

 Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA 

 Pavel Píchal Správce bloku B SBB 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 Jan Vlk Správce bloku E SBE 

 Martin Kuncl Zástupce správce bloku F ZSBF 

 František Trefný Zástupce správce Pod-O-Gym ZSG 

 David Puchoň Správce Pod-O-Lab SL 

 Matyáš Bobek Televizor bloku B TVB 

 Dávid Štulajter Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL 

 Jan Vinklárek Zástupce správce bloku C ZSC 

 Jan Kaprál Tým Pod-O-Dým TD 

 Karel Mareš Televizor bloku A TVA 

 Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN 

 Tomáš Valla Tým Pod-O-Gym TG 

 Vojtěch Halamka Vedoucí kolejní skupinky VKS 
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20:18 Místopředseda zahajuje schůzi.  

Bod č. 1  Kolečko 

1. Pod-O-Gym 

Vzniká rozpočet na příští rok. Stížnost nájemce sousední místnosti na boxovací pytle, které při 

používání vytváří hluk, je stále v řešení. SG hledá kompromis vyhovující oběma stranám. ZSG 

zmiňuje problém s online připojením ke záznamům kamer. SN slibuje nápravu. 

2. Správce sítě 

Na blocích C a F proběhlo rozšíření wifi a v blízké budoucnosti bude dokončeno. Na blocích D a E 

bylo rozšíření již dokončeno. Dále byl spuštěn nový server pro wifi. Proběhlo školení televizorů a 

vznikl manuál pro budoucí televizory. 

3. Blok A 

Proběhla akce Poznej svého správce. Byli jmenováni noví televizoři: Paulína Znamenáková (ID 

9025) a Tomáš Dulava (ID 8957). 

4. Herní místnosti 

Nové místnosti Kulečník a Pingpongárna jsou téměř připraveny na otevření. Je nutné nainstalovat 

kamery a vypracovat provozní řád. 

5. PC učebna 

Byl jmenován nový správce: Martin Kuncl (ID 8713). Byly provedeny drobné opravy. Nákup a 

zprovoznění nových počítačů je stále v řešení. 

6. Blok F 

Proběhla akce Poznej svého správce. V budoucnu je plánována poznávací akce společně s blokem 

E. Přetrvává problém s požárními hlásiči, kdy je poplach spuštěn i bez zjevné příčiny. U problému 

s úklidem nedošlo ke zlepšení. SBF jedná s vedením kolejí o instalaci komunitní nástěnky, která 

byla schválena. V noci ze 13.11. na 14.11. došlo k havárii, kdy ucpaná stoupačka vytopila toalety a 

blízké okolí. Reakce pohotovosti SÚZ byla pomalá a neprofesionální. 

7. Pod-O-Dým 

Byly nainstalovány stropní sádrokartony. Momentálně probíhá montáž elektroinstalace. 

8. Správce systémů 

Probíhá údržba a aktualizace systémů. 

9. Blok D 

Proběhla akce Poznej svého správce. Byl jmenován nový televizor: Pavel Fousek (ID 8176). 
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10. Kolárna 

Kolárna se zaplňuje. Proběhla aktualizace seznamu aktivních uživatelů. Pracuje se na tvorbě 

návodu k používání. 

11. HR 

Probíhá nábor nových členů. Proběhly informační schůzky se zájemci o aktivní působení v klubu. 

Probíhá plánování teambuildingu. Probíhá sbírání zpětné vazby aktivních členů k situaci v klubu. 

12. PR 

Akce plánované do konce roku jsou nasdíleny na sociálních sítích. Brzy proběhne PR schůze všech 

klubů SU. 

13. Projekty 

Proběhla Akce Prvák. Nový koncept této akce se osvědčil. Dále proběhly akce Halloween a FuckUp 

Night. 

14. Blok B 

Proběhla akce Poznej svého správce. Byli jmenováni noví televizoři: Arnold Stanovský (ID 8105) a 

Azimjon Qoziev (ID 6827). Momentálně je stav televizorů naplněn. 

15. Pod-O-Lab 

Proběhl úklid místnosti. Vnikl provozní řád a plán dalších nákupů. Kniha výpůjček a návštěv je 

připravena. Otevření pro členy klubu je plánováno do konce roku. 

16. Blok E 

Proběhla akce Poznej svého správce. Zbývající patra jsou po rekonstrukci uvolněna k ubytování. 

Byla jmenována nová televizorka: Anna Pánková (ID 9408). 

17. Blok C 

Proběhla akce Poznej svého správce. U problému s úklidem nedošlo ke zlepšení. Pravidelně 

dochází k poruše výtahu, kdy se zasekne v 5. patře. Montáž zbývajících AP v přízemí je plánována 

v blízké budoucnosti. 

18. Fotokroužek 

Přibyli noví členové. SBC plánuje foto výlet. Probíhá úprava fotek z klubových akcí. 

19. Kolejní skupinka 

VKS upozorňuje na nedostatečný úklid po některých akcích Poznej svého správce některých bloků. 

Ještě před těmito akcemi bylo zjištěno poškození jednoho ze stolů (ulomená noha), viník nebyl 

zjištěn a na opravě se pracuje. 
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20. Místopředseda 

Byl aktualizován seznam kontaktů na vrátnici. Žádosti o Fond Studentských Projektů na klubové 

akce jsou připraveny. Probíhá komunikace s právníkem kvůli problémům s rekonstrukcí Pod-O-

Dým. 

21. Studentská unie 

Byly vyhlášeny volby na prezidenta SU ČVUT. Proběhlo školení na žádosti o Fond Studentských 

Projektů. Je naplánováno další školení a na 13.12 je naplánován workshop na téma spolupráce v 

týmu. V případě zájmu o tato školení jsou informace sdíleny ve FB skupině Aktivní členové SU 

ČVUT. Další parlament bude 24.11. v Dejvicích. Na 7.12. je naplánován Vánoční večírek SU ČVUT 

v prostorách Kavárny Adria. 

Bod č. 2  Schválení zápisu 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

26.09.2022 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 15.11.2022 

20:50. 

∑: 11 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 1 

Usnesení přijato. 

Bod č. 3  Podolské Vánoce 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Ekonomická 

činnost Studentské unie ČVUT – Podolské Vánoce zaslaný do konference 

predstavenstvo@pod.cvut.cz 15.11.2022 21:06. 

∑: 11 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 1 

Usnesení přijato. 

SP informuje představenstvo o plánu akce a deleguje úkoly. 

Bod č. 4  Interní předpisy 

21:34 odchází SG a ZSG. Počet lidí s hlasovacím právem 10 

SL prezentuje změny interních předpisů. Po konzultaci s představenstvem byly provedeny další 

úpravy. 

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokumenty Interní předpis 

4/2022 a 5/2022 zaslané do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 15.11.2022 

22:01. 

∑: 10 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 1 

Usnesení přijato. 
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Bod č. 5  Různé 

SP se ptá na názor představenstva ohledně čerpání rozpočtu po datu konání akce za účelem 

naskladnění spotřebních věcí. Představenstvo souhlasí s čerpáním po akci. SP navrhuje z rozpočtu 

akce Beerpong turnaj nakoupit stoly na tuto hru. 

MP promítá aktuální čerpání rozpočtu. 

22:13 Místopředseda ukončuje schůzi. 


